
 

Bestyrelsesmøde d. 23.05.2024 kl. 19.00 

Deltager: Henning Schmidt (HS), Lasse Qvist (LQ),  Søren Hornbak (SH), Peter 

Dollerup (PD),  Tom Toft (TT), Gunnar Mejer Andersen (GMA) 

 

Pkt. 1. 

Godkendelse/underskrift af referat fra sidste møde. Gået igennem og godkendt & 
underskrevet. 

Pkt. 2. 

Facebook.    

30.04.2024 modtog alle i bestyrelsen i KBL en mail fra Gitte Stæhr Hansen om at hun 
stoppede som Facebook adminstrator pr. dags dato. Der skulle derfor findes en ny til 
dette job, GMA påtog sig tjansen. TBJ står også på begge grupper som administrator. 
Vi viderefører vores ageren på Facebook som vi tidligere har diskuteret og aftalt. Vi 
siger tak til Gitte for indsatsen i jobbet som administrator.                                                                                                                                                  

Pkt. 3. 

Vedtægtsændringer. 

Vi gennemgik HS oplæg til nye vedtægter. Alle kom med deres kommentarer og der 
var enkelte ændringer. HS vender tilbage med revideret sæt til næste 
bestyrelsesmøde. 

Pkt. 4. 

Udlejning af klubbåde. 

SH var kommet med et oplæg til udlejning af vores skolebåde. Dette skulle ske i et 
forsøg på at beholde vore nyuddannede sejler. Der kræves et aktiv medlemskab i 
KBL. Bådene kan lånes fredage, lørdage og søndage i sæsonen. Vi blev enige om en 



pris på kr. 200. pr. dag.  SH vender tilbage med en låneaftale.  

 

Pkt. 5. 

Eventuelt. 

Pinsetræffet som blev afholdt i Assens havde 50 deltager. Der var arrangeret guidet 
byvandringer i Assens by lørdag og søndag. Flere af dem der har deltaget har meldt 
tilbage om et godt arrangement med godt vejr.                   Nyt fra fællesmødet med 
klubberne i Kolding Lystbåde Havn. Kolding Sejlklub har meldt tilbage at de er 
interessert i et samarbejde i det omfang det kan lade sig gøre. Kolding 
Motorbådsklub har spurgt til vores holding til den nye marina, HS vil svare tilbage.                                                                                                            
Der blev bevilget køb af elmotor til Det Gule Lyn. 

Næste bestyrelsesmøde d. 15 august kl. 19.00 

 

 


